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Beknopt verslag van de vergadering van de agendacommissie van 4 maart 2024  
 
Aanwezig: 
C.M. Bazen, M. Boessenkool, R.N. Bruin, M.E. Dijk, M. Pastoor, leden; 
J.A. de Boer, adviseur; 
M. Huisman, adviseur; 
F. Blok, raadsadviseur; 
M. Pothast, gemeentesecretaris. 
 
Afwezig: 
B. Niggendijker. 
 

 
1. Opening en mededelingen. 
De heer Pastoor opent de vergadering. Er is een bericht van verhindering ontvangen van de heer 
Niggendijker.  
 
2. Beknopt verslag van de vergadering van de agendacommissie op 5 februari 2024.  
Het verslag is ongewijzigd vastgesteld. 
 
De heer Blok geeft naar aanleiding van het verslag aan dat de locaties van de wijkbezoeken gewijzigd zijn. 
Het wijkbezoek op 6 juni zal plaatsvinden in Nieuw Den Helder en het wijkbezoek op 18 september in de 
Visbuurt en Tuindorp Oost. Beide met als thema ‘kwetsbare wijken’. 
 
3. Evaluatie van de afgelopen raads- en commissievergaderingen. 
Mevrouw Dijk geeft aan dat de beeldvormende avond over grondexploitaties onvoldoende was. De heer 
Bruin vindt daarentegen dat de informatie tijdens deze bijeenkomst juist grondig en gedegen is gegeven. 
De heer Pastoor geeft hierop aan dat de inhoud van een beeldvormende avond een verantwoordelijkheid is 
van het college van burgemeester en wethouders en niet van de agendacommissie. 
 
De agendacommissie blikt terug op de vergadering van de commissie Bestuur en Middelen van 26 februari 
2024 over het onderwerp Tillenhof. Voor de insprekers was onvoldoende duidelijk dat het bij dit onderwerp 
expliciet ging over de grondexploitatie van dit plan en niet over de stedenbouwkundige en ruimtelijke 
aspecten van het bestemmingsplan. Mogelijk had de voorzitter hierop direct moeten reageren op het 
moment van inspreken. Goed is in ieder geval dat vanuit de commissie is gereageerd richting insprekers 
dat niet over ambtenaren (en namen van ambtenaren) mag worden gesproken en dat het onderwerp 
expliciet de grondexploitatie betrof. Een betere publiekssamenvatting van het raadsvoorstel zou dit 
mogelijk hebben kunnen voorkomen. Ook voor commissieleden was het overigens niet geheel duidelijk dat 
het hier alleen over de grondexploitatie ging.  
 
Afgesproken wordt dat insprekers in het vervolg naast de voorzitter (of commissiegriffier) plaatsnemen 
(staand of zittend, afhankelijk van de vergaderzaal), zodat er in voorkomende gevallen adequaat door de 
voorzitter/commissiegriffier gereageerd kan worden. 
 
De heer Bruin constateert dat bij de commissie Stadsontwikkeling en -beheer vele verhandelingen waren 
die niets met het onderwerp (Vaststellen van de Fietsvisie) te maken hadden.    
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4. Vooruitblik naar de komende raads- en commissievergaderingen en bespreking van de 
Bestuurlijke termijnkalender. 

De heer Pastoor constateert dat nu en in de afgelopen week veel agenderingsverzoeken zijn geweest 
waarin onderwerpen worden afgevoerd/uitgesteld. Hij vraagt zich af of binnen de organisatie wel het besef 
is dat het dan in de komende maanden voor de raadsleden zeer druk wordt. Daarnaast vraagt hij zich af 
hoe dit mogelijk is en hoe dit zich verhoudt tot de komende commissievergaderingen.  
De heer Pothast geeft aan dat planmatig werken een aandachtspunt is (komt ook terug in de huidige 
organisatieontwikkeling) en dat hij probeert aan de voorkant meer sturing en regie te krijgen. Hij wil pro-
actief meedenken zodat de eventuele stukkenstroom in de komende maanden, naar aanleiding van het 
uitstellen van de vele onderwerpen, wel behapbaar blijft. Hij geeft aan dat het uiteindelijk aan de 
agendacommissie is om de prioritering vast te stellen van de onderwerpen.  
De agendacommissie neemt hier notitie van en de heer Pastoor geeft aan dat de prioritering zeer serieus 
genomen wordt door de agendacommissie en dat dit consequenties kan hebben bij agendering of verzoek. 
 
De heer Pothast geeft aan dat de bijeenkomsten voor de beeldvormende avonden over ‘Strategisch 
assetmanagementplan kapitaalgoederen (openbare ruimte)’ drie keer geagendeerd zijn en dat dit correct 
is; te weten op 25 maart, 2 juni en 21 oktober 2024.  
 
Daarnaast is als volgt besloten over de volgende agenderingsverzoeken: 
 

Voorbereiding kadernota 2025-2028 

Het college van burgemeester en wethouders verzoekt dit onderwerp te agenderen voor de commissie 

Bestuur en Middelen van 8 april 2024.  

Voor de commissievergadering van 8 april 2024 staat tevens nog de participatieverordening op de 

planning. Hiervoor is nog geen uitstelverzoek van het college van burgemeester en wethouders ontvangen, 

maar in de commissievergadering is door de wethouder namens het college aangegeven (en ambtelijk 

bevestigd) dat deze er wel komt. Daarmee kan de commissievergadering van 8 april 2024 geheel worden 

besteed aan de voorbereidingen voor de Kadernota 2025-2028. 

De agendacommissie stemt in met het verzoek. 

 

Subsidieverordening Gevelrenovatie Marsdiepstraat 

Het college van burgemeester en wethouders verzoekt dit onderwerp te agenderen voor de commissie 

Stadsontwikkeling en -beheer van 27 mei 2024.  

De agendacommissie stemt in met het verzoek. 

 

Concept geluidreductieplan haven voor wensen en/of bedenkingen 

Veiligheidscontour Luchthaven (Balgzand) 

Beide onderwerpen staan gepland voor de commissievergadering van 8 april 2024. Hiervoor zijn nog geen 

uitstelverzoeken van het college ontvangen, maar ambtelijk is aangekondigd dat deze er wel gaan komen. 

Het uitstellen van deze onderwerpen is echter wel van belang voor de besluitvorming over de volgende 

hierna genoemde agenderingsverzoeken met betrekking tot de commissie Stadsontwikkeling en -beheer. 

De agendacommissie stemt in met het niet agenderen van de twee bovengenoemde onderwerpen voor de 

commissie Stadsontwikkeling en -beheer van 8 april 2024. 

 

Addendum parkeernormen. 

Het college van burgemeester en wethouders heeft verzocht dit onderwerp te agenderen voor de 

commissie Stadsontwikkeling en -beheer van 8 april 2024.  

De agendacommissie stemt in met het verzoek. 
 

Verhogen budget woonleningen. 

Het college van burgemeester en wethouders heeft verzocht dit onderwerp te agenderen voor de 

commissie Stadsontwikkeling en -beheer van 8 april 2024.  

De agendacommissie stemt in met het verzoek. 
 

Ontwerpbestemmingsplan recreatiewoningen Noorderduyn Van Foreestweg 2023 

Het college van burgemeester en wethouders heeft verzocht dit onderwerp te agenderen voor de 

commissie Stadsontwikkeling en -beheer van 8 april 2024. 

De agendacommissie stemt in met het verzoek. 
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Bestemmingsplan Doggersvaart 2/4 

Het college van burgemeester en wethouders heeft verzocht dit onderwerp te agenderen voor de 

commissie Stadsontwikkeling en -beheer van 8 april 2024. 

De agendacommissie stemt in met het verzoek. 
 

Waterstof 

Dit onderwerp stond oorspronkelijk gepland voor de beeldvormende avond van 15 april 2024.  

Het college van burgemeester en wethouders heeft verzocht dit onderwerp uit te stellen en te agenderen 

voor de beeldvormende avond van 3 juni 2024 en daarbij tevens verzocht om 1,5 uur te reserveren in 

plaats van 1 uur. 

De agendacommissie stemt in met het verzoek. 

 

Informatiebijeenkomst Noordwest Ziekenhuisgroep 

Eerder is besloten dit werkbezoek, mede gezien de voorkeur van de Noordwest Ziekenhuisgroep, te laten 

plaatsvinden op dinsdag 28 mei 2024. De Noordwest Ziekenhuisgroep verzoekt nu alsnog om deze datum 

te wijzigen naar woensdag 29 mei 2024. 

De agendacommissie stemt in met het verzoek. 
 
5. Behandeling Kadernota 2025-2028. 
Ter voorbereiding op de raadsvergadering van donderdag 27 juni 2024 worden de fracties, naar aanleiding 
van de door het college aangeboden Kadernota 2025-2028 én de op donderdag 13 juni 2024 door de 
fracties uitgesproken algemene beschouwingen, uitgenodigd aan te geven over welke onderwerpen zij een 
debat wensen. Uiterlijk op maandag 17 juni 2024 om 09.00 uur geven de fracties aan over welke 
onderwerpen en met welke fracties zij het debat wensen aan te gaan met daarbij een prioritering van de 
onderwerpen. De agendacommissie maakt naar aanleiding van de ingediende onderwerpen een 
tijdsplanning en bepaalt daarbij per onderwerp een tijdslot. 
 
De agendacommissie besluit: 
1. een extra vergadering in te plannen op dinsdag 18 juni 2024 om het tijdschema met betrekking tot de 

onderwerpen vast te stellen; ***  
2. het tijdschema met betrekking tot de onderwerpen uiterlijk donderdag 20 juni vóór 16.00 uur te 

verspreiden. 
 
6. Datum volgende vergadering agendacommissie. 
De eerstvolgende ‘fysieke’ vergadering van de agendacommissie staat gepland op maandag 
25 maart 2024 aanvang 18:00 uur.  
 
7. Rondvraag. 
De heer Bruin uit zijn zorgen over de wijze van behandeling van het onderwerp ‘Kadernota 2025-2028’ in 
de vergadering van de commissie Bestuur en Middelen van 6 maart 2024. De heer Huisman geeft aan dat 
hierover op donderdag 29 februari 2024 een e-mail is verstuurd naar de raads- en commissieleden waarin 
de wijze van behandeling is aangegeven. De behandeling op 6 maart heeft een informerend en 
beeldvormend karakter; de behandeling op 8 april 2024 heeft een meningsvormend karakter.    
 
8. Sluiting. 
De voorzitter sluit de vergadering rond 19.10 uur. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
*** 
Abusievelijk is bij de stukken en in de vergadering de datum genoemd van dinsdag 18 juni 2024. Dit dient woensdag 19 juni 2024 te 
zijn; aanvang 18.00 uur. 


